
 
  Protokół z kontroli przeprowadzonej w dniach  5 lipca – 10 września 2016 roku 

 przez Komisję Rewizyjną  w składzie: 
 
Tomasz Winciorek – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Olech Bestrzyński – Sekretarz Komisji Rewizyjnej 

 
w zakresie:  kosztów organizacji WZD 2016 
 
W kontroli uczestniczyli upoważnieni przez Prezesa PZBS: 
Witold Stachnik – Dyrektor Biura ZG PZBS 
Sławomir Latała – poprzedni Dyrektor Biura ZG PZBS 
Witold  Rowiński – pracownik biura ZG PZBS 
 
Zespół przeprowadził kontrolę w formie spotkania w biurze ZG w dniu 17 sierpnia, wymiany 
informacji emailowej z osobami zaangażowanymi w kontrolę w takcie całego czasu jej trwania.  
Kontrola została przeprowadzona w oparciu o przedstawione dokumenty źródłowe , a także 
wyjaśnienia pracowników biura PZBS panów: Witolda Stachnika, Sławomira Latałę  oraz Witolda 
Rowińskiego. 
 
W trakcie kontroli zespół zapoznał się z następującą dokumentacją: 

 Kosztorys organizacji WZD przygotowany przez Hotel Tulip 

 Faktury dokumentujące wydatki WZD 
 
Po zapoznaniu się z dokumentami a także, po wysłuchaniu wyjaśnień pracowników biura 
stwierdzono: 
 

1. Lokalizacja hotelu, sala konferencyjna oraz catering zapewniały wysoki standard dla 
spotkanie WZD. 

2. Koszty noclegu były niskie jak na warunki warszawskie:  
a. Jedynka:          186zł  
b. dwójka:                 211zł 

3. Koszty cateringu były raczej wysokie (na osobę): 
a. Przerwa kawowa (całodniowa):  40zł 
b. Lunch:                                                       81zł 
c. Kolacja:                                                     81zł 

4. Planowane i zrealizowane koszty organizacji WZD to nieco ponad 52 tysiące złotych. 
5. Na podstawie precyzyjnie ustalonego zapotrzebowanie z okręgów zarezerwowano i opłacono 

noclegi dla ponad 40 osób. 
6. Zamierzeniem biura była rezerwacja tylko pokojów dwuosobowych z drobnymi wyjątkami dla 

osób starszych, jednak w trakcie negocjacji cenowych pojawiła się możliwość większych 
upustów, jeśli będzie więcej jedynek. 

7. Kryteria przydziału jedynek nie były ściśle narzucone, zostały przydzielone w oparciu o 
życzenia delegatów, którzy z różnych względów woleli mieć jedynki. 

8. Ponadto, 3 czerwca odbyła się Rada Związku, dla uczestniczących w tym zebraniu często 
rezerwowano jedynki, ponieważ przyjeżdżali o dzień wcześniej niż pozostali delegaci. 

9. Całkowity koszt organizacji spotkań Rady Związku oraz WZD wyniósł: 
a. Sale i catering:  40 392zł 
b. Hotel:                               12 523zł 

10. Dyrektor biura wynegocjował z hotelem brak płatności za drugi dzień wynajmu sali 
konferencyjnej (oszczędność 1,8 tysiąca), doszły jednak dodatkowe, nieplanowane koszty w 
podobnej wysokości. 



11. Zgodnie z ustaleniami z hotelem nie było możliwości anulowania niewykorzystanych usług 
(catering, przerwy kawowe, noclegi) ze względu zakończenie WZD w sobotę. W związku z tym 
nie zaoszczędzono: 

a. Sala konferencyjna i catering: 11 220zł 
b. Noclegi – nie ustalono liczby niewykorzystanych noclegów, można szacować że było 

to około dwóch tysięcy złotych. 
12. Załącznik: 

a. Kosztorys organizacji WZD przez Hotel Tulip 
 

Wnioski i postulaty na przyszłość: 
 

1. Prawdopodobnie równie odpowiednie warunki dla spotkanie WZD można uzyskać poza 
Warszawą w korzystniejszych cenach. 

2. KR postuluje o przyjęcie oferty takiego hotelu w którym będzie możliwa rezygnacja z hoteli i 
części cateringu w przypadku skrócenia WZD w przyszłości 

3. KR postuluje wprowadzenie możliwości głosowanie internetowego aby uniknąć zbierania 
członków WZD w takich okolicznościach jak sierpniowy nadzwyczajny zjazd. 

4. KR sugeruje aby umożliwić przeprowadzanie przyszłych, sprawozdawczych WZD za 
pośrednictwem technologii webinarium. 

 
 
Na tym protokół zakończono  

Olech Bestrzyński 
Sekretarz Komisji Rewizyjnej PZBS 

 
  



  Protokół z kontroli przeprowadzonej w dniach  5 sierpnia – 10 września 2016 roku 
 przez Komisję Rewizyjną  w składzie: 

 
Tomasz Winciorek – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Olech Bestrzyński – Sekretarz Komisji Rewizyjnej 

 
w zakresie:  koszty wyjazdu ME Budapeszt 2016 
 
W kontroli uczestniczyli upoważnieni przez Prezesa PZBS: 
Witold Stachnik – Dyrektor Biura ZG PZBS 
Sławomir Latała – poprzedni Dyrektor Biura ZG PZBS 
Witold  Rowiński – pracownik biura ZG PZBS 
 
Zespół przeprowadził kontrolę w formie spotkania w biurze ZG w dniu 17 sierpnia, wymiany 
informacji emailowej z osobami zaangażowanymi w kontrolę w takcie całego czasu jej trwania.  
Kontrola została przeprowadzona w oparciu o przedstawione dokumenty źródłowe , a także 
wyjaśnienia pracowników biura PZBS panów: Witolda Stachnika, Sławomira Latałę oraz Witolda 
Rowińskiego. 
 
W trakcie kontroli zespół zapoznał się z następującą dokumentacją: 

 Zestawienie wydatków związanych z organizacją wyjazdu na ME 

 Faktury dokumentujące wydatki związane z wyjazdem na ME 
 
Po zapoznaniu się z dokumentami a także, po wysłuchaniu wyjaśnień pracowników biura 
stwierdzono: 

 
1. Całkowite koszty przekroczyły tylko nieznacznie dotację z MS. Niewielka ich część została 

pokryta z budżetu PZBS – znacznie poniżej oryginalnego planu. 
2. Część uczestników dotarła na miejsce samochodem co obniżyło całkowity koszt podróży. 
3. Jest oczywiste, że bilety można zamawiać dopiero po zatwierdzeniu reprezentacji przez ZG. 

W przypadku reprezentacji open i seniorów zatwierdzenie było wczesne (12 grudnia 2015), 
natomiast zatwierdzenie kobiet było dość późne (12 kwietnia 2016). 

4. Biuro oferowało możliwość zakupu biletów. 
5. Zakupu biletów lotniczych dla reprezentacji open dokonał kol. Gołębiowski, dla seniorów kol. 

Kowalski, a dla reprezentacji kobiet Mirek Cichocki. Część zawodników dokonała zakupu 
samodzielnie. 

6. ZG wyznaczył limit 1100 zł na bilet. Część biletów była droższa niż ustalony limit, zakup biletu 
przekraczającego limit był każdorazowo zatwierdzany przez Prezesa lub Skarbnika. 

7. Dyrektor biura kładł nacisk na jak najwcześniejszy wykup biletów aby zminimalizować cenę, 
jednak nie zawsze odnosiło to skutek z uwagi na brak decyzji poszczególnych zawodników, co 
do sposobu dostania się na imprezę. 

8. W opinii znacznej części zawodników hotel w którym mieszkali nie zapewniał odpowiedniego 
standardu obsługi (brak klimatyzacji, jakość śniadań) 

 
 

Wnioski i postulaty na przyszłość: 
1. KR proponuje aby bilety lotnicze na imprezy mistrzowskie były kupowane przez biuro i z 

maksymalnym możliwym wyprzedzeniem. 
2. Proponujemy również aby ZG uzgodnił z kapitanami reprezentacji proste kryteria, które 

powinien spełniać hotel goszczący polskie reprezentacje 
3. Jeśli wybór obiektu następuje w drodze osobistej lustracji, osobą wybierającą obiekt 

powinien być jeden z selekcjonerów lub nawet zawodników 



 
 
 
Na tym protokół zakończono  

Olech Bestrzyński 
Sekretarz Komisji Rewizyjnej PZBS 
 

 
 
 
 


